

CHARLES JOHN SMALL

Mr. Charles John Small, 43, was born in Chengtu, People's Republic of China. He joined the Department of External Affairs in 1955 and served in Hong Kong as Canadian Government Trade Commissioner, Karachi, and Paris as Permanent Representative of Canada to the Organization for Economic Cooperation and Development. He was made Canadian High Commissioner in Pakistan and concurrently Canadian Ambassador to Afghanistan in September 1969 and became Canada's Ambassador to the People's Republic of China in September 1972. Mr. Small is married and has four children.

GORDON GEORGE RIDDELL

Mr. Gordon George Riddell, 52, was born in Geneva, Switzerland. He joined the Department of External Affairs in 1946 and served in Athens, London and Cairo. He was appointed Ambassador of Canada to Senegal in September 1969 and was accredited to Mauritania, Guinea, Gambia and Mali. Mr. Riddell is currently and since September 1972 Ambassador of Canada to Thailand. He is married and has three children.

* * * *

GORDON GEORGE RIDDELL

M. Gordon George Riddell naquit à Genève en Suisse en 1921. Il entra au service du ministère des Affaires extérieures en 1946 et fut affecté successivement à Athènes, Londres et au Caire. Il fut nommé ambassadeur du Canada au Sénégal en septembre 1969, avec accréditation simultanée en Mauritanie, en Guinée, en Gambie et au Mali. M. Riddell est depuis septembre 1972 ambassadeur du Canada en Thaïlande. Il est marié et père de trois enfants.

CHARLES JOHN SMALL

M. Charles John Small naquit à Chengtu, en République populaire de Chine en 1929. Il joignit les rangs du ministère des Affaires extérieures en 1955 et servit à Hong-Kong en qualité de commissaire commercial du Gouvernement canadien, à Karachi, et à Paris en tant que représentant permanent du Canada auprès de l'Organisation pour la Coopération et le Développement économiques. M. Small devint haut-commissaire du Canada au Pakistan et ambassadeur du Canada en Afghanistan en septembre 1969, puis par la suite, en septembre 1972, ambassadeur du Canada en République populaire de Chine. Il est marié et père de quatre enfants.